
Odpověď na žádost o poskytnutí informace ze dne 17. srpna 2017 

Oznamujeme, že obci nejsou známy problémy s vyjmenovanými druhy ptáků a tím pádem 

odpovídáme negativně i na všechny zbylé otázky. 


